



Protokoll Styremöte LP2 LV2

Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson (ankom 12:01)
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back (ankom 12:01)
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

1. Formalia

- i. Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 11:50
- ii. Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii. Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv. Inadjungeringar – Nej
- v. Veckans grej – Årets julvärd

2. Dagsformsrunda och lägeskoll

Malin: Varit skönt med sovmorgon, känns som det blir bra, lite övertrött

Hanna: Besviken, tog sovmorgon på sovmorgonen

Alex:

Martin:

Leon: Mår bra, kom upp in god tid idag,

Gustav: Mår bra, intensiva veckor, hittills knappt någon ledig tid

Tage: Mår bra, har också sovit bort sovmorgonen

3. Meddelanden

Inga



4. Post

Brev från vaktmästeriet, reklam

5. Mötesrapporter

Alex, SN – diskuterade Studentrösten, hur frågorna skall arbetas med,
Gustav, KU – rektorn och Erik Eliasson var där, en del incidenter i och med aspning och senaste pubrundan, sök-, invalsprocesser, kontinuiteter, utbildningar för kommittéaktiva – tankar på att utbilda PR och rustmästerier.

Malin, ArmU – saknas system för att mejla flera sektioner, Promotion tittar på detta. Ernst – utvärdering av mentorskapsträffen, KARM och aspmiddagen.

Hanna,

Leon, bØf – möte gällande pHadderkontrakt vad det kan innebära, SU – internationalisering och diskussion kring skyddsronen.

Martin, Kassörmöte – diskuterade vad som skall göras innan årets slut, vi i styret blir klara!

6. Avstämning av att-göra-listan

Alla,

Gustav, Studentrösten, KU och skrivit utkast till Visions- och måldokumentet.

Malin, aspmiddagen, studentrösten, KARM – presentationen, Borealis

Hanna, förberett frågor för mötet med bØf gällande pHadderkontraktet, studentrösten

Tage, fixat med mejllistor, Jubileum och protokoll.

Alex, mejlat med Björn och Calle, Liritzi gällande ståplatser, fixat så alla får mejl, fundera över vad som ska diskutera på stora SN-mötet, kanske missar UU

Martin, efter BTD mycket strul hur detta skall lösas ekonomiskt, jagat startbidragen från kommittéerna,

Leon, möte med Calle och Björn gällande förråden, pratat med KK och bett de förklara vad som gör deras kommitté unik, möte med bØf, renoveringen ny konsultföretag har tagit över detta – förhoppningsvis blir detta av över juledigheten.



7. Val av representation

Ingen

8. Diskussion – Aspning

Tullen – Hanna skriver ett inlägg för att få igång folk.
Våffelätartävling – Lenis och Martin handlar på lördag, skriva ett extra inlägg, förlänga eventnamnet på Engelska.

9. Diskussion – Studentrösten

Fick bra respons, lite blandat på vissa frågor, appen, ståplatser och kårkortet. Men överväldigande bra respons på mål och visionsdokumentet. Försöka dra mer i folk för att få de att lägga sina tankar då detta är viktigt för att styrelsen skall veta hur den ska fortsätta sitt arbete.

10. Diskussion – Vision- och uppdragsdokument

Kolla igenom och ge feedback, Gustav kommer be om samma respons från ordföranderådet nästa onsdag.

11. Övriga frågor

- i. KfKb6 budget – har ej blivit utskickad då den blivit reviderad flera gånger. Förtillfället saknas det 8 000kr. Tankar på att anpassa CM efter året då detta är en stor källa för den stora avsaknaden av pengar.

12. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 12:59